
ALLESSIA CLAES
op vijfde plaats Kamerlijst
Tijdens de partijraad van zaterdag 9 december 2023 werden de N-VA-lijsten voor de 
federale, Vlaamse en Europese verkiezingen van 9 juni 2024 goedgekeurd. Huidig 
Vlaams Parlementslid en fractievoorzitter in onze gemeenteraad Allessia Claes zal 
op de vijfde plaats van de Kamerlijst staan. 

Toegewijd en bekwaam
De voorbije vijf jaar bewees Allessia zich 
als een toegewijde en bekwame volks-
vertegenwoordiger in het Vlaams 
Parlement. Ze was actief in de commis-
sies Werk, Wonen en Dierenwelzijn. 
Daarnaast hield ze de vinger aan de pols 
bij allerhande Hagelandse dossiers.

Kamerlijst
Voor de komende verkiezingen kreeg 
Allessia de vijfde plaats op de Kamerlijst 
toegewezen. “Dat is de plaats waar de 
partij mij nodig heeft. Ik zal mij daarom 
de volle honderd procent smijten tijdens 
de campagne om die zetel binnen te 
halen. Lijstvorming zorgt altijd voor een 
ingewikkelde puzzel van persoonlijke 
voorkeuren, geslacht en regionale verde-
ling. Ik ben er van overtuigd dat we met 
onze ploeg in Vlaams-Brabant een goed 
resultaat zullen behalen.”

Nieuwjaarsreceptie 
Op 28 januari organiseren we een receptie voor onze leden. We stellen onze projecten en 
doelstellingen voor, met bijzondere aandacht voor de nationale en lokale verkiezingen. 

Zondag 28 januari 2024 om 11.00 uur

De Ram, Albertusplein 9 in Scherpenheuvel
Kom genieten van bubbels en lekkers en laat u onderdompelen in onze projecten en doelstellingen. 

Nog geen lid? U bent toch welkom!

Bent u nog geen  lid, maar wilt u dat wel worden? Neem dan contact op met 
Carl Smets op carl.smets@n-va.be of 0476 53 05 57. Of kijk eens op 
mijn.n-va.be/word-lid/ of scan de QR-code. U bent van harte welkom!

Beste inwoner  

Allereerst onze allerbeste wensen 
voor 2024. Voor u, uw familie 
en uw vrienden. 2024 zal geen 
jaar zijn als een ander: het is een 
verkiezingsjaar, een jaar waarin 
u als burger voor belangrijke 
keuzes staat. 

Het is een perfect moment om 
de balans op te maken van het 
voorbije jaar en van de voorbije 
legislatuur. Met zowel natio-
nale als lokale verkiezingen in 
aantocht dient zich de kans aan 
om te kiezen voor een welvarend 
Vlaanderen en een welvarend 
Scherpenheuvel-Zichem. 
Daarvoor is maar één juiste 
keuze: de N-VA.

Omdat we willen weten waarvan 
u wakker ligt, komen we naar u 
toe met onze pop-upstandjes. 
Wij willen weten wat leeft in 
onze deelgemeenten en wat de 
ideeën en suggesties zijn in de 
wijken en straten van onze stad. 
In Scherpenheuvel-Zichem heeft 
elke inwoner een hart voor onze 
stad. Een stad waar het goed 
leven is. Een stad met veel troe-
ven, maar ook werkpunten. N-VA 
Scherpenheuvel-Zichem verbindt 
zich er 100 procent toe om die 
werkpunten aan te pakken. 

Voor een welvarend 
Scherpenheuvel-Zichem in 
een welvarend Vlaanderen. 

Jan 
Van Nijlen
Voorzitter

Ik heb de voorbije vijf jaar veel 
verwezenlijkt en geleerd in het 
Vlaams Parlement. Ik hoop op 
datzelfde elan te kunnen 
verdergaan in de Kamer.”
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Bestuursleden in de kijker:

Carl Smets en Eddy Janssens

Carl Smets
Carl Smets is een gepensioneerde beroepsmilitair, een vrijwillige brand-
weerman, geboren en getogen in Scherpenheuvel-Zichem en misschien wel 
één van de eerste echte fusieproducten binnen onze gemeente. Zijn moeder 
komt uit een bekende Zichemse familie en hij heeft een al even bekende 
vader die Scherpenheuvel en omgeving in hart en nieren droeg. 

Carls gevoelens voor onze gemeente zijn enorm sterk. Het doet hem pijn 
om te zien hoe sommige waarden en tradities – vooral in de toeristische en 
middenstandssector – teloorgaan. Dat is een thema waarop hij graag wil 
inzetten zodat alle inwoners van onze prachtige stad met geheven hoofd 
en fier aan iedereen kunnen vertellen dat wonen, leven en/of werken in 
Scherpenheuvel- Zichem uniek is. 

Diezelfde inwoners moeten zich veilig voelen in hun omgeving, dag en 
nacht en ze moeten kunnen genieten van een goed doordacht verkeersplan, 
binnen de mogelijkheden van onze infrastructuur. Een correcte jeugd-, 
sport- en evenementenwerking – eindelijk voldoende ondersteund door de 
gemeente en haar diensten – moet bewijzen dat we alles opnieuw willen 
laten bewegen zodat we herkenbaar blijven op de Vlaamse kaarten. Onze 
stad moet financieel huisvaderlijk beheerd worden en weer bruisen!

Eddy Janssens
Eddy uit Zichem is een gepensioneerde NMBS-medewerker en een 
gepassioneerde biljarter: “Het is te zeggen in een gespecialiseerde 
discipline binnen het biljarten. Maar ik ga me er niet aan wagen dat 
proberen uit te leggen”, zegt Eddy met een glimlach. Verder is hij een 
fervent wandelaar en demonstreert hij regelmatig zijn petanque-
talenten in Zichem.  

Als “menneke” van Zichem is Eddy erg begaan met het bruisend maken 
en houden van de stad. Daarin vond hij een medestander in het lokaal 
N-VA-bestuur. Verder vindt Eddy het belangrijk dat we iedereen die 
zich inzet – als werknemer, vrijwilliger, mantelzorger, … – zo goed 
mogelijk helpen en belonen. Elk beleidsniveau moet zich, binnen de 
mogelijkbeden, daarnaar richten.

Die visie vindt hij terug bij N-VA Scherpenheuvel-Zichem. 
Vandaar zijn beslissing om zich in te zetten in ons 
bestuur en zo te gaan voor meer welvaart en welzijn 
in Scherpenheuvel-Zichem.

Carl engageert zich in het 
bestuur als penningmeester 
en ledenverantwoordelijke. 

scherpenheuvel-zichem@n-va.be



Nieuw stadhuis: 
ja, maar … 
Op de gemeenteraad van 23 november 
2023 werd door de schepen van Ruimte-
lijke Ordening de nood aan de bouw van 
een nieuw stadhuis op tafel gelegd. Een 
vergelijking tussen de renovatie van de 
huidige gebouwen en een nieuwbouw 
gaf als resultaat dat een nieuwbouw de 
beste keuze is. De opleverdatum zou in 
2030 vallen. Het kostenplaatje van een 
nieuwbouw wordt geschat op minstens 
10 miljoen euro. Dergelijk bedrag zet 
aan tot nadenken. 

Verouderd en onpraktisch
De huidige infrastructuur kan als werk-
omgeving beter. En geef toe: ons stadhuis 
oogt niet fraai: het zijn twee verschillende 
bouwstijlen die niet bij elkaar passen, er 
is zwerfvuil alom, er staat een vervallen 
maar bewoonde woning naast de hoofd-
ingang, het is een puzzel van gangen en 

burelen, de vlaggenmasten staan scheef, 
de toegangen zijn onpraktisch, de omge-
ving is druk en ongezellig en er is weinig 
parking voor het gemeentepersoneel.

Blanco cheque?
Helaas startte onze stad in het verleden al 
met ambitieuze projecten die niet volledig 
afgewerkt werden en besteedde onze 
stad te veel geld aan prestigeprojecten. 
Daarenboven vrezen we dat het voorop-
gestelde budget van 10 miljoen euro een 
onderschatting is. Noem het maar een 
blanco cheque.

Verder onderzoek nodig
“Wie? Wat? Waar? Hoe? en Wanneer?”, 
zijn vragen die we stelden maar onbeant-
woord bleven.
•   Wie gaat dat betalen? Kunnen we zicht 

krijgen op de financiering van het 
project? 

•   Zijn de kosten gebudgetteerd bovenop 
het stadspark en de nieuwe werkplaats 
voor de technische diensten? Moeten 

we vrezen voor een belastingverho-
ging?

•   Wat met de parking? Komt die onder-
gronds of sluiten we die aan bij de 
appartementsblokken Ten Heuvel? Zal 
parkeren betalend worden?

•   Gaan we voor hoogbouw?
•   Wat met de binnenplaats? Er is sprake 

van winkels, terwijl het centrum rond 
de basiliek nog niet ingevuld geraakt. 

•   Wat met de kermis? Want die is nog 
steeds een trekpleister van onze 
gemeente.

•   Zijn er geen andere opties? Zoals 
bijvoorbeeld het centraliseren van de 
diensten op het terrein van Den Egger?

Conclusie
N-VA Scherpenheuvel-Zichem is niet 
tegen een nieuwbouw, maar wil eerst 
duidelijke antwoorden en verder onder-
zoek. We willen ook graag constructief 
meewerken. Maar laat het duidelijk zijn: 
huisvaderlijk beheer van de centen is een 
must!

Wilt u meer weten over ons werk in de gemeenteraad?  
Neem eens een kijkje op n-va.be/scherpenheuvel-zichem.

www.n-va.be/scherpenheuvel-zichem



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


